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Zápis z 17. řádného jednání Výkonného výboru České asociace stolního tenisu 
 

 
Datum: 7.6.2012, 12:00, Praha 
Přítomni: 
Z. Špaček – předseda VV , N.Endal, P. Bohumský, J. Brothánek – členové VV  
 

VV projednal: 

 

1) Stav výběrových řízení na reprezentačního trenéra reprezentace mužů a trenéry 
reprezenčních center. 

2) Situaci okolo reprezentace juniorek. Zkontroloval jednotlivé úkoly členů VV. Zkonstatoval, 
že na svém rozhodnutí nic již měnit nebude.     

3) Stav účetnictví ČAST po zakoupení vlastního účetniho programu a převzetí účetnictví od 
ČSTV. Na pár výjimek je vše zaúčtováno. ČAST podepsalo novou smlouvu na vedení mzdové 
agendy s ČSTV, zatím jedinou službu, kterou Asociace od ČSTV využívá. ČAST opět začně 
zveřejňovat čtvrletní výkazy.  

4) Stav dotačních programů IV. (Provoz a údržba sportovních zařízení) a V. (Organizace 
sportu). VV udělal poslední úpravy v programu IV. Doporučil ještě k dotačnímu programu V. 
zveřejnit příklady tak, aby všem poskytovatelům bylo vše naprosto jasné. 

5) Stav přípravy GAC Wordl Tour dospělých v Olomouci, schůzka organizačního výboru 
proběhne v pondělí 11.6. v místě konání turnaje.    

6) Nové podmínky pro přihlašování ITTF World Tour dospělých pro příští rok, hlavních turnajů 
bude méně 6 až 10 s vyššími price money, zbytek bude doplněn mezikontinentálními 
turnaji. Pro Evropu je to ITTF Inter‐Continental Series Euro‐Africa. VV zváží, jakou přihlášku 
bude podavat. 

7) Přihlášku Hodonína na Junior Circuit ITTF, který předložil lepší organizační podmínky pro 
uspořádání tohoto turnaje na příští rok. VV doporučuje podání žádosti o turnaj v Hodoníně 
na ITTF s tím, že počet závodních stolů bude 12 a maximální počet účastníků 200. VV určí 
delegáta VV (pravděpodobně J.Brothánek) pro veškeré jednání s pořadatelem. 

8) Harmonogram přípravy juniorské a kadetské reprezentace před MEJ ve Schwechatu. 

9) Informaci Z.Špačka z konference PSST, konané 31.5.2012 v Praze na Strahově, které se 
zúčastnil. Nejdůležtějším bodem programu bylo schválení právní subjektivity.  

10) Informaci N.Endala z konference Moravskoslezského krajského sdružení dne 2.6.2012. 

11) Podněty k bezpečnosti Registru ČAST – budou předány S.Dolejšímu.  

12) Informaci o stavu přípravy vydání termínové listiny ČAST.  

 



                                                                                                            Zápis z 17. řádného jednání VV ČAST 
 

Aktualizováno 12.6.2012                                                                                                                                                       Stránka 2 
 

13) Stav inventarizace majetku ČAST s ohledem na dotační programy, která byly poskytnuty 
v minulosti.  

14) Informaci předsedy Asociace o VH APK. 

15) Zdůvodnění nominace Tomáše Hanáka na ME v mixu v Rumunsku. Bylo na závěr 
konstatováno, že pro naší reprezentantku to byla jediná schůdná možnost pro její 
plánovanou účast po vyřazení z Olympijské kvalifikace. 

16) Informaci o výběrovém řízení na vydání Soutěžního řádu. 

 

 
VV bere na vědomí: 

 

1)  Kladnou  odpověď  M.Novotné  pro  nominaci  do  komise  mládeže  ETTU  při  podzimních 
volbách.    

2) Přihlášení  klubů  El  Niňo  – muži,  Hodonín  –  ženy  pro  champions  league  pro  následující 
sezónu. El Niňo již bylo přijato do následujícího ročníku.  

 

 

VV zamítl: 

 

1. Žádost Natálie Horak o zapůjčení 15 stolů na soustředění v Hodoníně v červenci 2012. 

V současné  době  vlastní  ČAST  pouze  sadu  stolů,  které  lze  použít  jen  ve  výjimečných 
případech pro vlastní potřebu ČAST, jako je mistrovství republiky, evropská liga apod.   

 

VV schválil: 

 

1) Nominaci  R.Šrbíkové,  M.Hanáka  a trenéra  T.Demka  na  mistrovství  Evropy  mixu 
v Rumunsku.  

 
2) SKST Hodonín jako pořadatele Czech Open Junior Circuit ITTF v únoru 2013, pokud bude 

vedením  ITTF pořadatelství  schváleno a pořadatel  respektovat podmínky pro kvalitnější 
zabezpečení turnaje. 

 
3) Účast Z.Špačka na konferenci Královehradeckého kraje dne 15.6.2012 ve Velkém Meziříčí. 
 

4) Účast  Petra  Bohumského  na  konferenci  stolního  tenisu  Pardubického  kraje  dne  27.6.  
hodin v Chrudimě. 
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VV uložil: 

 

1) J.Brothánkovi: umístit na webové stránky příklady vyúčtování dotačního programu. 

 V – Organizace sportu. 

T: 13.6.2012  

2) J.Brothánkovi:  dofakturovat Klubům všechny proběhlé akce. 

T: 25.6.2012 

3) Z.Špačkovi  :  zaslat  na  ETTU  kandidáty  do  jejich  orgánů  na  kongresu  v Dánsku  na  podzim 
2013. 

T: 25.6.2012 

4) N.Endalovi : vytvořit smlouvy pro SCM. 

           T: 25.6.2012  

5) J.Brothánkovi  :  zaslat  odpověď  Natálii  Horak  ohledně  zapůjčení  stolů  na  soustředění  do 
Hodonína. 

 

 

 

Jednání ukončeno v 18:30. 

Příští řádné zasedání VV (včetně DR) bude se konat ve čtvrtek 25.6.2012 ve 13 hodin v sídle 
Asociace. 
 
Zapsal: Špaček 
Schválil: J.Brothánek, Z.Špaček 


